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Protokół Nr XLVIII/2022 

z sesji Rady Gminy Mszana w dniu 22 grudnia 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 22 grudnia 2022 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 
15:41 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 
1. Rafał Bura 
2. Roman Bura 
3. Roman Goik 
4. Magdalena Herman 
5. Marek Kotula 
6. Piotr Kuczera 
7. Marek Liśnikowski 
8. Celina Mizia 
9. Tomasz Mrowiec 
10.  Ilona Mura 
11.  Krzysztof Rduch 
12.  Elżbieta Skorupa 
13.  Ewa Wawrzyczny 
14.  Beata Wieszołek. 

Nieobecna była Radna Wioleta Szotek. 

Pkt. 1 i 2. Otwarcie sesji 

Sesję otworzył i poprowadził Przewodniczący Rady Pan Marek Liśnikowski. Na 
podstawie listy obecności radnych stwierdził, że sesja jest prawomocna. 
Następnie powitał Radnych, Wójta Mirosława Szymanka,  Z-cę Wójta, Panią 
Skarbnik, Panią Sekretarz oraz kierowników i pracowników Urzędu Gminy. 
Listy obecności stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 
Sesja była transmitowana na żywo: 
https://www.youtube.com/watch?v=g8M2oOjQU8c 

Pkt. 3. Przedstawienie porządku obrad 

Przewodniczący poinformował, że do zaproponowanego porządku obrad 
wpłynął dodatkowy projekt uchwały w sprawie przekazania skargi.  
Projekt omówił radca prawny urzędu mecenas Przemysław Pluta: 
W dniu 7 grudnia 2022 roku wpłynęła do Rady Gminy Mszana skarga na 
bezczynność Wójta Gminy Mszana w zakresie udostępniania zbiorów 
zagospodarowania przestrzennego. W sprawie będącej przedmiotem skargi 
Rada Gminy Mszana nie jest organem właściwym, gdyż skargę na bezczynność 
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Wójta Gminy rozpoznają sądy administracyjne. Zgodnie z art. 231 ustawy 
Kodeks postępowania administracyjnego, jeżeli organ, który otrzymał skargę, 
nie jest właściwy do jej rozpatrzenia, przekazuje ją właściwemu organowi, 
zawiadamiając równocześnie o tym skarżącego, albo wskazuje mu właściwy 
organ. W związku z tym należy stwierdzić niewłaściwość Rady Gminy Mszana  
i przekazać, zwrócić skargę Skarżącemu ze wskazaniem organu właściwego do 
rozpoznania skargi. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie rozszerzenia porządku obrad o 
ten projekt uchwały. 
Głosowano w sprawie: zmiany porządku obrad – dodanie projektu uchwały w 
sprawie przekazania skargi 
Wyniki głosowania:  
Tak: 14, Nie: 0, Wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
Tak (14): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Beata Wieszołek,  
Ewa Wawrzyczny – ustnie do protokołu. 
NIEOBECNI (1): Wioleta Szotek 
 
Nie było innych wniosków o zmianę porządku obrad. Przewodniczący odczytał 
proponowany porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Sprawdzenie listy obecności i stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z sesji nr 47/2022 Rady Gminy Mszana z dnia 17 

listopada 2022 r.  
5. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 

oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury z dnia 13 grudnia 2022 r. 
6. Sprawozdania z prac komisji. 
7. Podjęcie uchwał w sprawie:  

 a/ Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mszana na lata 2023 - 
2029 

 b/ budżetu Gminy Mszana na 2023 rok 
 c/ zmiany budżetu Gminy Mszana na 2022 rok 
 d/ przekazania środków finansowych dla Policji 
 e/ przyjęcia od Powiatu Wodzisławskiego zadania publicznego 

zarządzania drogami powiatowymi położonymi w granicach 
administracyjnych Gminy Mszana w zakresie zimowego utrzymania 
chodników dróg powiatowych 
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 f/ wskazania dwóch radnych do udziału w pracach komisji 
opiniującej wnioski o przyznanie Nagród Gminy Mszana za 
osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej i upowszechniania 
kultury 

 g/ wskazania dwóch radnych do udziału w pracach komisji 
opiniującej wnioski o przyznanie Nagród Gminy Mszana za 
osiągnięte wyniki sportowe 

 h/ planu pracy Rady Gminy Mszana na 2023 rok 
 i/ planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Mszana na 2023 r. 
 j/ planu pracy Komisji Budżetu i Infrastruktury na 2023 r. 
 k/ planu pracy Komisji Spraw Społecznych na 2023 r. 
 l/ przekazania skargi. 

8. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 
9. Wolne wnioski i zapytania. 
10.   Zakończenie obrad. 

Prowadzący obrady stwierdził, że punkty 1-3 zostały zrealizowane i przeszedł 
do kolejnego punktu porządku obrad. 

Pkt. 4. Przyjęcie protokołu z sesji 

Do protokołu z sesji nr XLVII/2022 Rady Gminy Mszana z dnia 17 listopada 2022 
r. nie było uwag. Prowadzący obrady zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z sesji nr XLVII/2022 Rady Gminy Mszana z dnia 17 
listopada 2022 r. 
Wyniki głosowania:  
Tak: 14, Nie: 0, Wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
Tak (14): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Ewa Wawrzyczny, Beata Wieszołek 
NIEOBECNI (1): Wioleta Szotek 
Protokół został przyjęty.  

Pkt. 5. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia komisji 

Do protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji Spraw Społecznych oraz 
Komisji Budżetu i Infrastruktury z dnia 13 grudnia 2022 r. nie było uwag. 
Prowadzący obrady zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 
oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury z dnia 13 grudnia 2022 r. 
Wyniki głosowania: 
Tak: 14, Nie: 0, Wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
Tak (14): Rafał Bura, Roman Bura, Magdalena Herman, Marek Kotula, Piotr 
Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona Mura, 
Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Ewa Wawrzyczny, Beata Wieszołek, 
Roman Goik – ustnie do protokołu 
NIEOBECNI (1): Wioleta Szotek 
Protokół został przyjęty.  

Pkt. 6. Sprawozdania z prac Komisji złożyli: 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Roman Bura z jej posiedzenia 
w dniu 29 listopada 2022 r. 

Komisja przeprowadziła kontrolę dotacji do Ochotniczych Straży Pożarnych, 
klubów sportowych i organizacji pożytku publicznego przyznanych przez Gminę 
w 2021 r. i w roku bieżącym oraz dotacji udzielanych przez Gminę do 
Międzygminnego Związku Komunikacyjnego w Jastrzębiu Zdroju, również w 
roku 2021 i bieżącym.   Informacje na temat kwot przyznanych dotacji znajdują 
się w protokole w posiedzenia Komisji. Do skontrolowanej dokumentacji 
Komisja nie wniosła uwag. Komisja opracowała również i zaopiniowała plan 
pracy na 2023 rok. Projekt uchwały został skierowany do Rady Gminy. 

 Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pan Rafał Bura ze 
wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz Komisji 
Spraw Społecznych w dniu 13 grudnia 2022 r. 

Komisje analizowały projekt budżetu na 2023 r. i Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2023 - 2029. Kwota planowanych dochodów budżetu 
wynosi 52.310.841,76 zł. Kwota planowanych wydatków to 58.505.674,81 zł. 
Różnica między dochodami i wydatkami budżetu w kwocie 6.194.833,05 zł, 
stanowi deficyt budżetu Gminy. Źródłem pokrycia planowanego deficytu są 
przychody pochodzące z: kredytu, nadwyżki budżetu z lat ubiegłych oraz 
wolnych środków. Łączna wartość inwestycji zaplanowanych do realizacji 
wyniesie ponad 19 mln złotych, na większość z nich Gmina pozyskała 
dofinansowanie z funduszu Polski Ład. Wskaźnik zadłużenia wynosi ok. 10% w 
stosunku do dochodów, jest to bardzo prawidłowy wskaźnik. 
Komisje opiniowały również przygotowane plany pracy Rady Gminy i komisji 
stałych na 2023 rok oraz pozostałe projekty uchwał na dzisiejszą sesję.  
Wybrano dwóch radnych do udziału w pracach komisji opiniującej wnioski o 
przyznanie Nagród Gminy Mszana za osiągnięcia w dziedzinie twórczości 
artystycznej i upowszechniania kultury oraz komisji opiniującej wnioski o 
przyznanie Nagród Gminy Mszana za osiągnięte wyniki sportowe. Są to Radni: 
Elżbieta Skorupa i Roman Goik. 
Komisje zapoznały się także z analizą kosztów ponoszonych przez Gminę na 
komunikację w ramach Międzygminnego Związku Komunikacyjnego. W związku 
z tym, że według nowych wyliczeń gmina będzie wpłacać do MZK 1,8 mln 
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złotych rocznie, urząd przeprowadził analizę ilości i napełnień kursów na 
poszczególnych liniach obsługujących gminę. Z analiz tych wynika, że w celu 
ograniczenia kosztów oraz racjonalizacji wydatków zasadna byłaby likwidacja 
lub zawieszenie niektórych kursów i linii. Obie komisje pozytywnie 
zaopiniowały podjęte przez Pana Wójta działania w tym kierunku. Ograniczenia 
mają dotyczyć linii bardzo słabo napełnionych lub powtarzających się kursów. 

Do sprawozdań z prac komisji nie było pytań. 

Pkt. 7. Podjęcie uchwał 

Przystąpiono do kolejnego punktu porządku obrad - podjęcia uchwał w sprawie: 
 a/ Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mszana na lata 2023 - 2029, 

Prowadzący obrady poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali w 
materiałach. Został on omówiony i był opiniowany na wspólnym posiedzeniu 
Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz Komisji Spraw Społecznych w dniu 13 
grudnia br. 
Opinie Komisji do projektu przedstawili przewodniczący tych Komisji: 

 Pan Rafał Bura, Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych: Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 Pani Beata Wieszołek, Przewodnicząca KBiI: Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 

Prowadzący obrady poinformował następnie, że przedłożony przez Wójta 
Gminy projekt WPF został pozytywnie zaopiniowany przez Regionalną Izbę 
Obrachunkową. Opinię odczytała Przewodnicząca Komisji Budżetu i 
Infrastruktury Pani Beata Wieszołek. 
Uchwała Nr 4200/IV/164/2022 IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Katowicach z dnia 1 grudnia 2022 r. w sprawie opinii o 
przedłożonym przez Wójta Gminy Mszana projekcie uchwały w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mszana na lata 2023-2029 stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu. 
Do projektu nie było pytań. 
Prowadzący obrady zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
Głosowano w sprawie: 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mszana na lata 2023 - 2029  
Wyniki głosowania: 
Tak: 14, Nie: 0, Wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
Tak (14): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Ewa Wawrzyczny, Beata Wieszołek 
NIEOBECNI (1): Wioleta Szotek 
Uchwała Nr XLVIII/316/2022 została podjęta. 
 



 6

 b/ budżetu Gminy Mszana na 2023 rok, 
Prowadzący obrady poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali w 
materiałach. Został on omówiony i był opiniowany na wspólnym posiedzeniu 
Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz Komisji Spraw Społecznych w dniu 13 
grudnia br. 
Opinie Komisji do projektu przedstawili przewodniczący tych Komisji: 

 Pan Rafał Bura, Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych: Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 Pani Beata Wieszołek, Przewodnicząca KBiI: Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 

Prowadzący obrady poinformował następnie, że przedłożony przez Wójta 
Gminy projekt budżetu został pozytywnie zaopiniowany przez Regionalną Izbę 
Obrachunkową. RIO wydała również pozytywną opinię o możliwości 
sfinansowania deficytu przyjętego w projekcie uchwały budżetowej. Opinie 
odczytała Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury Pani Beata 
Wieszołek. 
Uchwała Nr 4200/IV/162/2022 IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Katowicach z dnia 1 grudnia 2022 r. w sprawie opinii o 
przedłożonym przez Wójta Gminy Mszana projekcie uchwały budżetowej na 
2023 rok wraz z uzasadnieniem i materiałami informacyjnymi stanowi załącznik 
nr 5 do protokołu. 
Uchwała Nr 4200/IV/163/2022 IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Katowicach z dnia 1 grudnia 2022 r. w sprawie opinii o 
możliwości sfinansowania deficytu przyjętego w projekcie uchwały budżetowej 
Gminy Mszana na 2023 rok stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Przed głosowaniem nad przyjęciem budżetu głos zabrał Wójt Gminy 
Mirosław Szymanek, podkreślając, że uchwalenie budżetu na kolejny rok to 
bardzo ważne działanie w działalności samorządu. Wspomniał, że o dochodach i 
wydatkach budżetu radni dyskutowali na komisji łączonej. Ocenił, że budżet 
jest trudny, choć zawiera elementy inwestycyjne i wyraził nadzieję, że uda się 
go w trakcie roku zrealizować. Jednocześnie wójt zaznaczył, że ma świadomość, 
iż budżet ten nie zaspokoi wszystkich potrzeb mieszkańców i jednostek 
organizacyjnych, ale w tym trudnym okresie wszyscy muszą zaciskać pasa. 
Jednak z optymizmem patrzy w przyszłość.  Pan Wójt podziękował Pani 
Skarbnik i pracownikom zaangażowanym w przygotowanie projektu, nie było to 
łatwe, ponieważ konieczne były cięcia w każdym dziale.  

Nie było pytań i uwag do projektu. Prowadzący obrady zarządził 
głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
Głosowano w sprawie: budżetu Gminy Mszana na 2023 rok.  
Wyniki głosowania: 
Tak: 14, Nie: 0, Wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
Tak (14): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Ewa Wawrzyczny, Beata Wieszołek 
NIEOBECNI (1): Wioleta Szotek 
Uchwała Nr XLVIII/317/2022 została podjęta. 
 

 c/ zmiany budżetu Gminy Mszana na 2022 rok, 
Prowadzący obrady poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali w 
materiałach. Został on omówiony i był opiniowany na wspólnym posiedzeniu 
Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz Komisji Spraw Społecznych w dniu 13 
grudnia br. 
Opinie Komisji do projektu przedstawili przewodniczący tych Komisji: 

 Pan Rafał Bura, Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych: Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 Pani Beata Wieszołek, Przewodnicząca KBiI: Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 

Nie było pytań do projektu. Prowadzący obrady zarządził głosowanie nad 
przyjęciem uchwały. 
Głosowano w sprawie: zmiany budżetu Gminy Mszana na 2022 rok.  
Wyniki głosowania: 
Tak: 14, Nie: 0, Wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
Tak (14): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Ewa Wawrzyczny, Beata Wieszołek 
NIEOBECNI (1): Wioleta Szotek 
Uchwała Nr XLVIII/318/2022 została podjęta.  
 

 d/ przekazania środków finansowych dla Policji, 
Prowadzący obrady poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali w 
materiałach. Został on omówiony i był opiniowany na wspólnym posiedzeniu 
Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz Komisji Spraw Społecznych w dniu 13 
grudnia br. 
Opinie Komisji do projektu przedstawili przewodniczący tych Komisji: 

 Pan Rafał Bura, Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych: Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 Pani Beata Wieszołek, Przewodnicząca KBiI: Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 

Do projektu nie było uwag i pytań. Prowadzący obrady zarządził głosowanie 
nad przyjęciem uchwały. 
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Głosowano w sprawie: przekazania środków finansowych dla Policji.  
Wyniki głosowania: 
Tak: 14, Nie: 0, Wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
Tak (14): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Ewa Wawrzyczny, Beata Wieszołek 
NIEOBECNI (1): Wioleta Szotek 
Uchwała Nr XLVIII/319/2022 została podjęta.  
 

 e/ przyjęcia od Powiatu Wodzisławskiego zadania publicznego 
zarządzania drogami powiatowymi położonymi w granicach 
administracyjnych Gminy Mszana w zakresie zimowego utrzymania 
chodników dróg powiatowych, 

Prowadzący obrady poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali w 
materiałach. Został on omówiony i był opiniowany na wspólnym posiedzeniu 
Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz Komisji Spraw Społecznych w dniu 13 
grudnia br. 
Opinie Komisji do projektu przedstawili przewodniczący tych Komisji: 

 Pan Rafał Bura, Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych: Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 Pani Beata Wieszołek, Przewodnicząca KBiI: Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 

Nie było pytań do projektu. Prowadzący obrady zarządził głosowanie nad 
przyjęciem uchwały. 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia od Powiatu Wodzisławskiego zadania publicznego zarządzania 
drogami powiatowymi położonymi w granicach administracyjnych Gminy 
Mszana w zakresie zimowego utrzymania chodników dróg powiatowych 
Wyniki głosowania: 
Tak: 14, Nie: 0, Wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
Tak (14): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Ewa Wawrzyczny, Beata Wieszołek 
NIEOBECNI (1): Wioleta Szotek 
Uchwała Nr XLVIII/320/2022 została podjęta. 
 

 f/ wskazania dwóch radnych do udziału w pracach komisji opiniującej 
wnioski o przyznanie Nagród Gminy Mszana za osiągnięcia w dziedzinie 
twórczości artystycznej i upowszechniania kultury, 
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Prowadzący obrady poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali w 
materiałach. Został on omówiony i był opiniowany na wspólnym posiedzeniu 
Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz Komisji Spraw Społecznych 13 grudnia br. 
Opinie Komisji do projektu przedstawili przewodniczący tych Komisji: 

 Pan Rafał Bura, Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych: Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 Pani Beata Wieszołek, Przewodnicząca KBiI: Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 

Do projektu nie było pytań i uwag. Prowadzący obrady zarządził głosowanie 
nad przyjęciem uchwały. 
Głosowano w sprawie: 
wskazania dwóch radnych do udziału w pracach komisji opiniującej wnioski o 
przyznanie Nagród Gminy Mszana za osiągnięcia w dziedzinie twórczości 
artystycznej i upowszechniania kultury 
Wyniki głosowania: 
Tak: 13, Nie: 0, Wstrzymał się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
Tak (13): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
Mura, Krzysztof Rduch, Ewa Wawrzyczny, Beata Wieszołek 
Wstrzymał się (1): Elżbieta Skorupa 
NIEOBECNI (1): Wioleta Szotek 
Uchwała Nr XLVIII/321/2022 została podjęta.  
 

 g/ wskazania dwóch radnych do udziału w pracach komisji opiniującej 
wnioski o przyznanie Nagród Gminy Mszana za osiągnięte wyniki 
sportowe, 

Prowadzący obrady poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali w 
materiałach. Został on omówiony i był opiniowany na wspólnym posiedzeniu 
Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz Komisji Spraw Społecznych 13 grudnia br. 
Opinie Komisji do projektu przedstawili przewodniczący tych Komisji: 

 Pan Rafał Bura, Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych: Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 Pani Beata Wieszołek, Przewodnicząca KBiI: Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 

Do projektu nie było pytań i uwag. Prowadzący obrady zarządził głosowanie 
nad przyjęciem uchwały. 
Głosowano w sprawie: 
wskazania dwóch radnych do udziału w pracach komisji opiniującej wnioski o 
przyznanie Nagród Gminy Mszana za osiągnięte wyniki sportowe 
Wyniki głosowania: 
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Tak: 13, Nie: 0, Wstrzymał się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
Tak (13): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
Mura, Krzysztof Rduch, Ewa Wawrzyczny, Beata Wieszołek 
Wstrzymał się (1): Elżbieta Skorupa 
NIEOBECNI (1): Wioleta Szotek 
Uchwała Nr XLVIII/322/2022 została podjęta.  
 

 h/ planu pracy Rady Gminy Mszana na 2023 rok, 
Prowadzący obrady poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali w 
materiałach. Został on uzgodniony i zaopiniowany na wspólnym posiedzeniu 
Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz Komisji Spraw Społecznych 13 grudnia br.  
Opinie Komisji do projektu przedstawili przewodniczący tych Komisji: 

 Pan Rafał Bura, Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych: Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 Pani Beata Wieszołek, Przewodnicząca KBiI: Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 

Nie było pytań do projektu. Prowadzący obrady zarządził głosowanie nad 
przyjęciem uchwały. 
Głosowano w sprawie: planu pracy Rady Gminy Mszana na 2023 rok 
Wyniki głosowania: 
Tak: 14, Nie: 0, Wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
Tak (14): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Ewa Wawrzyczny, Beata Wieszołek 
NIEOBECNI (1): Wioleta Szotek 
Uchwała Nr XLVIII/323/2022 została podjęta.  
 

 i/ planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Mszana na 2023 r., 
Prowadzący obrady poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali w 
materiałach. Został on uzgodniony i zaopiniowany na posiedzeniu Komisji 
Rewizyjnej w dniu 29 listopada br., był także opiniowany na wspólnym 
posiedzeniu Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz Komisji Spraw Społecznych w 
dniu 13 grudnia br.  
Opinie Komisji do projektu przedstawili przewodniczący tych Komisji: 

 Pan Roman Bura, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej: Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 Pan Rafał Bura, Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych: Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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 Pani Beata Wieszołek, Przewodnicząca KBiI: Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 

Do projektu uchwały nie było uwag i pytań. Prowadzący obrady zarządził 
głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
Głosowano w sprawie: 
planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Mszana na 2023 r. 
Wyniki głosowania: 
Tak: 14, Nie: 0, Wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
Tak (14): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Ewa Wawrzyczny, Beata Wieszołek 
NIEOBECNI (1): Wioleta Szotek 
Uchwała Nr XLVIII/324/2022 została podjęta.  
 

 j/ planu pracy Komisji Budżetu i Infrastruktury na 2023 r., 
Prowadzący obrady poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali w 
materiałach. Został on uzgodniony i zaopiniowany na wspólnym posiedzeniu 
Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz Komisji Spraw Społecznych 13 grudnia br.  
Opinie Komisji do projektu przedstawili przewodniczący tych Komisji: 

 Pan Rafał Bura, Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych: Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 Pani Beata Wieszołek, Przewodnicząca KBiI: Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 

Nie było pytań do projektu. Prowadzący obrady zarządził głosowanie nad 
przyjęciem uchwały. 
Głosowano w sprawie: 
planu pracy Komisji Budżetu i Infrastruktury na 2023 r. 
Wyniki głosowania: Tak: 14, Nie: 0, Wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
Tak (14): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Ewa Wawrzyczny, Beata Wieszołek 
NIEOBECNI (1): Wioleta Szotek 
Uchwała Nr XLVIII/325/2022 została podjęta.  
 

 k/ planu pracy Komisji Spraw Społecznych na 2023 r., 
Prowadzący obrady poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali w 
materiałach. Został on uzgodniony i był opiniowany na wspólnym posiedzeniu 
Komisji Budżetu i Infrastruktury oraz Komisji Spraw Społecznych 13 grudnia br.  
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Opinie Komisji do projektu przedstawili przewodniczący tych Komisji: 
 Pan Rafał Bura, Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych: Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 Pani Beata Wieszołek, Przewodnicząca KBiI: Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
Nie było pytań do projektu. Prowadzący obrady zarządził głosowanie nad 
przyjęciem uchwały. 
Głosowano w sprawie: planu pracy Komisji Spraw Społecznych na 2023 r. 
Wyniki głosowania: 
Tak: 14, Nie: 0, Wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
Tak (14): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Ewa Wawrzyczny, Beata Wieszołek 
NIEOBECNI (1): Wioleta Szotek 
Uchwała Nr XLVIII/326/2022 została podjęta.  
 

 l/ przekazania skargi 
Prowadzący obrady odczytał skargę z dnia 7 grudnia 2022 roku do Rady Gminy 
na bezczynność Wójta w zakresie w zakresie udostępniania zbiorów 
zagospodarowania przestrzennego.  
Skarga stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z wykładnią radcy prawnego 
Rada Gminy nie jest organem właściwym do rozpatrzenia tej skargi. Właściwy w 
sprawie będącej przedmiotem skargi jest Wojewódzki Sąd Administracyjny w 
Gliwicach, co też zostało wyartykułowane w projekcie uchwały. 
Pytania zadawali: 

 Radny Piotr Kuczera – jak rozumieć skargę? Czy chodzi o to, że nie było 
na stronie internetowej Urzędu Gminy Mszana lub na BIP tej informacji, 
o którą chodzi autorce pisma? 

 Odpowiedzi udzieliła Pani Aleksandra Tkocz, Kierownik Referatu 
Planowania i Inwestycji UG w Mszanie – Gmina nie podziela opinii 
skarżącej, ponieważ w żaden sposób nie jest ograniczony dostęp do 
informacji publicznej. Zbiory danych dotyczące planowania 
przestrzennego są dostępne publicznie na stronie internetowej Gminy 
bez ograniczeń, w zasadzie nie wymagają żadnego kontaktu klienta z 
gminą, każdy może pobrać te dane. Pani Kierownik dodała, że takich 
skarg w kraju złożono już kilkadziesiąt. Póki co sądy administracyjne 
odrzucają skargę, jest jeden wyrok, w którym sąd krakowski przychylił się 
do strony skarżącej. 
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Więcej pytań i uwag nie było. Prowadzący obrady zarządził głosowanie nad 
przyjęciem uchwały. 
Głosowano w sprawie: przekazania skargi 
Wyniki głosowania: 
Tak: 14, Nie: 0, Wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
Tak (14): Rafał Bura, Roman Bura, Roman Goik, Magdalena Herman, Marek 
Kotula, Piotr Kuczera, Marek Liśnikowski, Celina Mizia, Tomasz Mrowiec, Ilona 
Mura, Krzysztof Rduch, Elżbieta Skorupa, Ewa Wawrzyczny, Beata Wieszołek 
NIEOBECNI (1): Wioleta Szotek 
Uchwała Nr XLVIII/327/2022 została podjęta.  
 
Prowadzący obrady poinformował o wyczerpaniu tego punktu porządku obrad i 
przeszedł do kolejnego.  

Pkt. 8. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie 
międzysesyjnym 

Informacja Wójta Gminy o zarządzeniach podjętych w okresie międzysesyjnym 
stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
Sprawozdanie Wójta Gminy z odbytych spotkań w okresie 18.11.2022 r. – 
22.12.2022 r. stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Pytania do sprawozdań zadawali: 

 Radny Piotr Kuczera – o tematy spotkań z Dyrektorem Majchrzakiem z 
JSW oraz z firmą realizującą inwestycję rewitalizacji w Gogołowej. 

 Pan Wójt odpowiedział, że z firmą AGC rozmawiał na temat kontynuacji 
inwestycji, zabezpieczenia budowanego obiektu na zimę – wykonania 
poszycia dachu, wprawienia okien. Prawdopodobnie, jak zapewnia firma, 
na początku stycznia mają być wykonane dalsze prace związane z 
budową dachu i wprawianiem okien. Natomiast z dyr. Majchrzakiem 
prowadzone były negocjacje związane z bezumownym korzystaniem z 
terenów gminy Mszana. Zostały powołane zespoły negocjacyjne do 
rozmów na temat środków finansowych dla gminy z tego tytułu. 

 Na pytanie Pana Radnego Kuczery, o jakie tereny chodzi – odpowiedzi 
udzielił Z-ca Wójta Pan Błażej Tatarczyk – chodzi o działki 
skomunalizowane na rzecz gminy, zlokalizowane na terenie Pochwacia, 
aktualnie znajdujące się pod torowiskiem. Nie jest to duży areał, ale 
gmina kontynuuje strategię sukcesywnego regulowania własności działek 
przejmowanych od Skarbu Państwa, komunalizacji tych terenów i  
występowania do JSW o uregulowanie korzystania z nich.  

Więcej pytań w tym punkcie nie było. 
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Pkt. 9. Wolne wnioski i zapytania 

W tym punkcie Prowadzący obrady poinformował o korespondencji, która 
wpłynęła do Rady Gminy od ostatniej sesji: 

 Wpłynęło pismo posła na Sejm RP Krzysztofa Gadowskiego dotyczące 
zgłoszonych przez niego poprawek do Budżetu Państwa na 2023 rok. 
Przewodniczący odczytał pismo. 

 Wpłynęło anonimowe pismo w sprawie wywozu śmieci. Przewodniczący 
odczytał pismo.  

Następnie Przewodniczący Rady przekazał podziękowania od Pani Mireli 
Ledwoń, Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej za udzielone przez Radnych 
wsparcie finansowe Spotkania Opłatkowego. Przekazał również życzenia 
świąteczne od Kierownik OPS. Następnie we własnym imieniu złożył wszystkim 
życzenia zdrowych, błogosławionych świąt Bożego Narodzenia oraz 
szczęśliwego Nowego Roku. 
 
Dalej głos w tym punkcie zabierali: 
 Radny P. Kuczera dopytał o inwestycję w Gogołowej – ponieważ były 

zapewnienia, że do końca roku poszycie dachu będzie zrobione i okna 
wprawione. Co się stało, że firma nie zrealizowała tych zapewnień, które 
były przekazane radnym? 

 Z-ca Wójta odpowiedział, że wynikło to głównie z problemów z dostawą 
towarów na poszycie dachu. Gmina ma informacje, że okna są już 
wyprodukowane, natomiast w ich montażu przeszkodziły niesprzyjające 
warunki atmosferyczne.  

 Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz Mrowiec przypomniał temat 
przejścia dla pieszych na ul. Centralnej w Połomi obok pizzerii Lolo. 
Właściciel pizzerii prosił o interwencję w związku z niepokojącymi 
zdarzeniami dotyczącymi bezpieczeństwa dzieci. Wiceprzewodniczący 
poprosił o złożenie wniosku w sprawie przejścia do PZD jeszcze w tym roku, 
aby można było zadanie ująć w budżecie na rok przyszły.  Co prawda w tym 
temacie było już spotkanie i wizja Policji, ale jest ponowna prośba o 
rozważenie tematu.  

 Z-ca Wójta przypomniał, że temat przejścia dla pieszych w tym miejscu był 
już poruszany nie tylko na sesji Rady Gminy, ale i na Zebraniu Wiejskim w 
Połomi. Po wizji w terenie z udziałem przedstawicieli Wydziału Komunikacji 
Starostwa Powiatowego w Wodzisławiu Śląskim i Komendy Powiatowej 
Policji zostały wypracowane wnioski, m.in. - aby w tym miejscu powstało 
przejście dla pieszych, musi być obustronny chodnik, a więc od strony 
pizzerii Lolo Gmina musiałaby wykonać platformę, do której dołączone 
byłoby przejście dla pieszych.  Wnioski z tej wizji zostały przedstawione na 
Zebraniu Wiejskim, Zebranie negatywnie ustosunkowało się do realizacji tej 
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inwestycji, m.in. po uwagach Policji, że przejście w tym miejscu będzie 
problemowe dla mieszkańców ul. Centralnej. Wszyscy, którzy będą chcieli 
przejść na drugą stronę drogi, będą musieli korzystać z przejścia albo zapłacą 
mandaty. Budowa przejścia nie gwarantuje też, że będzie mniej 
niebezpiecznych zdarzeń, bo z policyjnych statystyk wynika, że to właśnie na 
przejściach dochodzi do wielu wypadków, gdy czujność pieszych jest uśpiona. 
Policja wskazuje, że piesi są niejednokrotnie bardziej uważni, gdy nie ma 
przejścia, potwierdzają to statystyki policyjne. Pan Z-ca dodał, że wniosek 
właściciela pizzerii zostanie ponownie poddany analizie oraz dyskusji na 
kolejnym Zebraniu Wiejskim.  

 Radny Marek Kotula – czy wpłynęły już jakieś informacje odnośnie 
projektowania linii CPK? Do końca roku miały zostać ogłoszone szczegółowe 
plany, jak ta linia ma biec. 

 Odpowiedzi udzieliła Pani Kierownik Aleksandra Tkocz – do dnia dzisiejszego 
nie został wybrany wariant inwestorski. 

Więcej głosów w tym punkcie nie było.  

Pkt. 10. Zakończenie obrad   

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Marek Liśnikowski 
zamknął obrady XLVIII sesji Rady Gminy Mszana.       
 
Przewodniczący Rady Gminy 
/-/  
Marek Liśnikowski 
 
Protokołowała                                                 
/-/  
Mirosława Książek-Rduch 
 
 
 
 
 
________________________________________ 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


